
 

 

 

     

 

Αθήνα, 14 Ιουνίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  

  

Θέμα: Συμμετοχή σε Παγκόσμια Γυμνασιάδα  

 

Σύμφωνα με το πρόγραμμα της Διεύθυνσης Φυσικής Αγωγής του Υπουργείου Παιδείας 

για τους Πανελλήνιους Αγώνες Λυκείων έτους 2021-2022, τα ατομικά αθλήματα στα οποία 

διαγωνίστηκαν οι μαθήτριες και οι μαθητές ήταν: 

 

1. Στίβος  

2. Κολύμβηση 

3. Ενόργανη/Ρυθμική γυμναστική/Τραμπολίνο 

4. Τάεκβοντο 

5. Τζούντο 

6. Κωπηλασία 

7. Αντισφαίριση 

8. Επιτραπέζια αντισφαίριση 

9. Ποδηλασία 

10. Ξιφασκία 

11. Τοξοβολία  

12. Αντιπτέριση 

13. Πάλη  

Όλες οι τελικές φάσεις ήταν προγραμματισμένες να διεξαχθούν μέχρι τα μέσα Μαίου, 

σύμφωνα με τον προγραμματισμό και ακολούθως οι διακριθέντες αθλητές και αθλήτριες 

θα συμμετείχαν στην Παγκόσμια Γυμνασιάδα που διεξήχθη στην πόλη Deauville της 

Γαλλίας το διάστημα 15-21/5/2022. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Σε ανακοίνωση του υπουργείου Παιδείας στις 15/05/2022, σημειώθηκε πως η ελληνική 

αποστολή θα αποτελούταν από 70 μαθητές/τριες-αθλητές/τριες και 21 συνοδούς-

προπονητές. Οι μαθητές/τριες  που συμμετείχαν στους αγώνες, σύμφωνα πάντα με την 

ανακοίνωση, έχουν κατακτήσει  τις  πρώτες θέσεις  στους Πανελλήνιους Αγώνες ΓΕ.Λ. και 

ΕΠΑ.Λ. Ελλάδας-Κύπρου, για το σχολικό έτος 2021-2022, στα ατομικά αθλήματα του 

Κλασικού Αθλητισμού, της Κολύμβησης, της Ενόργανης και της Ρυθμικής Γυμναστικής και 

μόνο. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

 

Ερωτάται η κα Υπουργός:  

 

1. Για ποιους λόγους έλαβαν μέρος αθλητές/τριες μόνο από τέσσερα αθλήματα κι 

όχι από τα υπόλοιπα, τα οποία στο σύνολό τους αναφέρονται στο πρόγραμμα 

του ίδιου του Υπουργείου; 

2. Με ποια κριτήρια έγινε η επιλογή των αθλητριών/τών και πως κάποιοι δεν 

συμμετείχαν ενώ μπορεί να είχαν προετοιμαστεί για τους αγώνες αυτούς; 

3. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει ώστε να μην ανακύψουν ξανά τέτοια 

φαινόμενα αποκλεισμού αθλημάτων και αθλητών/τριων;  

 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




